Beijing University of Chemical Technology

Implementation of “Chinese Government Scholarship – Postgraduate Program” (2012 Autumn Semester)

Beijing University of Chemical Technology (hereinafter BUCT) is a state key university directly under the Ministry of Education and a key university of the national Project 211. It is a multi-disciplinary university with science and engineering retained as the core disciplines with the addition of arts, the science of law, management and economics to the core curriculum, and has formed the multi-layer personnel training pattern ranging from continuing education to undergraduate education, postgraduate education, doctoral education and the education for international students.

BUCT is composed of three campuses. The main campus is conveniently located on the eastern section of the North Third Ring Road, with a quiet and attractive environment. The west campus near the Black-Bamboo Park enjoys an advantageous location on the central section of the West Third Ring Road, and the north campus is near the Ming Tombs, a famous scenic spot.

BUCT has 12 colleges covering 5 post-doctoral stations, 5 primary discipline doctoral programs, 26 subordinate discipline doctoral programs, 25 primary discipline master’s programs, 87 subordinate discipline master’s programs and 43 undergraduate majors.

Please view the detailed information through the following website:

http://www.buct.edu.cn. 

I、Application candidate 

For those students who apply for full-time Master’s or Doctorate studies.

II、Scholarship Scope and Study Period 

1、Students are exempt from registration fees, tuition, laboratory fees, internship fees, study materials and accommodation costs;

2、A living stipend is provided: Masters Students 1,700RMB/month, Doctorate Students 2,000RMB/month;

3、To provide out-patient medical fees and Foreign Students Medical Insurance 600RMB/person/year; New arrival one time set up subsidy 1,500RMB/person;

4、Scholarships are only provided to applicants who are studying in well known overseas universities;

5、Scholarship study period is the same with program period. Because of Chinese-taught programs, students can learn Chinese language for one year ahead of official study. 

III、Qualifications for Application 

1、Applicants must be foreign nationals, and in good health;

2、Education and Age Requirements:

----Applicants for doctorate studies should have obtained a master’s degree and not be older than 40; 

----Applicants for master studies should have obtained a bachelor’s degree and not be older than 35;

3、Applicants should have excellent grades;

4、Applicants should have excellent ability to do research;

5、Applicants should not be holding scholarship of any other category.

IV．Application Process and Materials: 

Applicants should send or mail the following materials to Beijing University of Chemical Technology - International Exchanges and Cooperation Department before April 20th, 2011 (Saturdays and Sundays are unavailable). 
1、Log on the web of http://laihua.csc.edu.cn and register to fill Chinese Government Scholarship Application Form (type in Chinese or English; one original and one photocopy);
Agency No. of BUCT is 10010

2、Two recommendation letters from professor or associate professor (in Chinese or English, with signatures on it; one original and one photocopy);

3、Personal statement (print in Chinese or English, signature on it);

4、Original Transcript and Certificating Degree Certificate either Chinese or English will be received, non English or Chinese language documentation requires a certified English or Chinese language translation, one original and one photocopy), the requirement is as follows:

1) Applicants for master’s program should provide: original or certified undergraduate transcripts, undergraduate certificate and degree certificate;

2)  Applicants for doctorate program should provide: original or certified Master’s transcripts, Master degree certificate, and Chinese abstract of Master dissertation;

3)  Applicants who will graduate in 2011 should provide study certificate if you cannot get degree and graduate certificate. After admitted, degree and certificate have to be provided, if not, admission will be cancelled. If you have ever worked, please provide the working certificate.

5、HSK Score report or other Chinese language certificate (if you have);

6、If the applicant has published a paper, or any other evidence of academic ability, original or copy of them should be provided;

7、Two passport-size photos with your name on the back of photos;

8、One copy of passport, which should be valid ordinary passport.

9、Photocopy of Foreigner Physical Examination Form（Two copies are required and the original one you keep by yourself）printed by Chinese quarantine authority and only for those whose period of studies in China lasts up to six months (filled in English). The medical examinations must cover all the items listed in the Foreigner Physical Examination Form. Incomplete records or those without the signature of the attending physician, the official stamp of the hospital or a sealed photograph of the applicants are invalid. The medical examination results are valid for 6 months. All applicants are kindly requested to take this factor into consideration while determining the time to take the medical examination. 

Notes: Whether the application is successful or not, all the application materials and application fee will not be returned.

V、Information on Applying for Specialties

1、 Master’s Degree (2.5-3 years)

(※: curriculum taught in English) 

1. Chemical Engineering and Technology  ※
2. Environmental Science and Engineering

3. Chemistry

4. Materials Science and Engineering  ※
5. Engineering Mechanics

6. Mechanical Engineering

7. Power Engineering and Engineering Thermophysics

8. Safety Science and Engineering

9. Controlling Science and Engineering

10. Computer Science and Technology

11. Software Engineering

12. Management Science and Engineering

13. Business Administration

14. Mathematics

15. Physics

16. The Light Industry Technology and Engineering

17. Food Science and Engineering

18. Pharmacy

19. Law

20. Chinese Marxism Research

21. Ideological and Political Education

22. Public Management

23. Philosophy of Technology

2、 Doctor’s Degree (3 years)

1. Chemical Engineering and Technology

2. Environment Engineering

3. Chemistry

4. Materials Science and Engineering

5. Mechanical Design and Theory

6. Controlling Science and Engineering

7. Power Engineering and Engineering Thermophysics

VI、Admission and Notice: 

Beijing University of Chemical Technology will organize professional experts to review materials of applicants, which will be reported to the Chinese Government Scholarships Council for approval. Beijing University of Chemical Technology will send the Admission Notice and Visa Application Form (JW201) to successful applicants then.

VII、BUCT Address： 

International Exchanges and Cooperation Department

Beijing University of Chemical Technology 

No.15 Bei San Huan East Road

Chao yang District, Beijing 100029, P.R.CHINA

Ⅷ、Contact 

Ms. Julia and Mr. Liu

E-mail: faoffice@mail.buct.edu.cn  

Tel: +86-10-64434754--804;  +86-10-64451480--804

Fax: +86-10-64423610

Website: http://www.buct.edu.cn/english/

北京化工大学

2012秋季“中国政府专项奖学金----研究生项目”

招生简章

北京化工大学是教育部直属的全国重点大学，国家“ 211工程”重点建设院校。经过50多年的建设，已经发展成为理科基础坚实，工科实力雄厚，文、法、管、经济学科富有特色的多科性重点大学，形成了从本科生教育到硕士研究生、博士研究生、博士后流动站以及留学生教育等多层次人才培养格局。 

    学校由3个校区组成，东校区位于北京北三环东路，交通便利；西校区坐落于北京紫竹院公园西侧，环境优雅；北校区在昌平区内，临近著名的十三陵风景区，景色宜人。

北京化工大学共有12个院系，5个博士后流动站，5个一级学科博士点，26个二级学科博士点，17个一级学科硕士点，87个二级学科硕士点，43个本科专业。化学工程、材料科学与工程学科是学校的优势学科，目前有这两个专业的全英文授课的硕士项目，详细情况请参考北京化工大学研究生院硕士或博士招生专业目录（网址：http://www.buct.edu.cn）。 
一、招生类别：全日制在校研究生。 

二、奖学金资助范围及期限： 

1、注册费、学费、实验费、实习费、基本教材费和住宿费； 

2、提供学生在学期间生活费，硕士研究生人民币1,700元/月，博士研究生人民币2,000元/月； 

3、提供日常门诊医疗费和来华留学生综合医疗保险600元/人年；提供新生一次性安置费1,500元/人； 

4、奖学金招生名额只用于招收现不在中国境内学习的申请人； 

5、奖学金期限与各专业学制相同。汉语授课专业，在学制年限的基础上可以增加一年汉语补习时间。 

三、申请人条件： 

1、申请人须为非中国籍公民，身体健康； 

2、申请人学历和年龄要求： 

----来华攻读硕士学位者，须具有学士学位，年龄不超过35周岁； 

----来华攻读博士学位者，须具有硕士学位，年龄不超过40周岁； 

3、学业成绩优良；

4、具有较强的科研能力； 

5、未获得其它任何奖学金资助。 

四、申请程序： 

申请人须于 2011年4月20日前 （周六、日除外）将以下文本材料邮寄或直接递交到北京化工大学国际交流与合作处

1、登陆http://laihua.csc.edu.cn注册并填写《中国政府奖学金入学申请表》（请用中文或英文填写；一式两份，含一份复印件）。 

2、两名副教授以上（含）学者的推荐信（请用中文或英文书写，并请推荐人签名；一式两份，含一份复印件）。 

3、《个人自述表》（请用中文或英文书写并签名）。 

4、学习成绩单原件及经过公证的最高学历证明（中文或英文，中、英文以外文本需附经公证的中文或英文的译本，一式两份，含一份复印件）。具体如下： 

1)
报考硕士者请提供：本科课程成绩单、本科毕业证书及学士学位证书原件或经公证的复印件； 

2)
报考博士者请提供：硕士课程成绩单、硕士学位证书原件或经公证的复印件、硕士学位论文的摘要； 

3)
应届毕业生可暂不提供毕业证书和学位证书，但须提供在学学校的《预计毕业证明》。若被录取，须在入学时补交经过公证的毕业证书或学位证书的复印件；如不能提供，将被取消入学资格。如申请人已就业，需另外提交本人就业单位出具的《在职证明》。 

5、HSK成绩单或汉语水平证明材料（如果有请提供）。 

6、公开发表的学术论文、所获专利或其他研究成果（原件或复印件）。 

7、护照尺寸照片2张（请在照片背面写上申请者姓名）。 

8、护照复印件（有效普通护照）。 

9、《外国人体格检查记录》（两份复印件，原件请自行保留）：此表格由中国卫生检疫部门统一印制，仅限于来华学习时间超过6个月者，须用英文填写。申请人应严格按照《外国人体格检查记录》中要求的项目进行检查。缺项、未贴有本人照片或照片上未盖骑缝章、无医师和医院签字盖章的《外国人体格检查记录》无效。鉴于检查结果有效期为6个月，请申请人据此确定本人进行体检的时间。 

备注：无论申请者是否被录取，上述材料和报名费将不予退还。 

五、招生专业名录：
· 硕士生招生专业：学制2.5－3年 （※ 为全英文授课专业） 

1. 化学工程与技术（*）

2. 环境科学与工程

3. 化学

4. 材料科学与工程 （*）

5. 工程力学

6. 机械工程

7. 动力工程及工程热物理

8. 安全科学与工程

9. 控制科学与工程

10. 计算机科学与技术

11. 软件工程

12. 管理科学与工程

13. 工商管理

14. 数学

15. 物理学

16. 轻工技术与工程

17. 食品科学与工程

18. 药学

19. 法学

20. 马克思主义中国化研究

21. 思想政治教育

22. 公共管理

23. 科学技术哲学

· 博士生招生专业：学制3年 
1. 化学工程与技术 

2. 环境工程

3. 化学

4. 材料科学与工程

5. 机械设计及理论

6. 控制科学与工程

7. 动力工程及工程热物理

六、录取及通知： 

北京化工大学将组织校内专家组对申请人进行评选，并报送中国国家留学基金委审核，录取后由北京化工大学留学生办公室为学生寄送《JW201表》及《录取通知书》。 

七、申请材料邮寄地址： 

北京化工大学国际交流与合作处

中国北京市朝阳区北三环东路15#北京化工大学国际交流与合作处

邮政编码：100029

八、联系人：

赵老师，刘老师

EMAIL：faoffice@mail.buct.edu.cn  
电话：+86-10-64434754--804 ;+86-10-64451480—804
传真：+86-10-64423610

网址：http://www.buct.edu.cn/english/
